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Kære Martin Lidegaard, kære Steen Gade,

Biomasse er en vigtig del af de kommende års udvikling i energisektoren. Der har, siden indgåelsen 
af energiforliget i marts 2012 været en stigende debat om biomassens rolle i energiforsyningen, 
herunder ikke mindst i hvilket omfang og hvor hurtigt biomassen kan forventes at bidrage med 
reelle CO2-reduktioner.

Debatten har været præget af uklarhed, dels fordi der er tale om forholdsvis komplicerede 
forhold, dels fordi mange af debattørerne har betydelige interesser i emnet.

Vedhæftede memorandum forsøger at bidrage til en afklaring af nogle af de spørgsmål, der har 
været oppe i debatten. Det er mit håb, at det kan være nyttigt i udviklingen af en både 
klimamæssig og økonomisk ønskelig udvikling i anvendelsen af biomasse.

Med venlig hilsen, 
Jørgen Henningsen
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